
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання третьої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       02 лютого 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні третьої (3) сесії міської ради VII 
скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 

 
Пленарне засідання третьої сесії міської ради проводиться з використання 

електронної системи голосування «Рада - В». 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Погрібний Сергій Миколайович, Павленко Ганна Михайлівна, 
Почтовюк Андрій Борисович, Сідерка Тетяна Анатоліївна, Шляхова Ольга 
Олегівна), лічильну комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій 
Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Угніч 
Григорій Анатолійович, Костромінов Сергій Анатолійович, Шибашов 
Володимир Вікторович) бути готовими до роботи. 

 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 40 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
 Третя сесія оголошується відкритою. 
 

(Звучить гімн України) 
 

Міський голова вручив нагрудні знаки Полтавської обласної ради «За 
вірність народу України» І ступеня: 

1. Вашурі Миколі Васильовичу – старшому сержанту, 
військовослужбовцю 93 бригади ОМБР, перебував в зоні АТО в районі 
Донецька, Піски, захищав Донецький аеропорт – «Кіборг», був поранений. 



2. Яремулі Олександру Леонідовичу – солдату, військовослужбовцю 
перебував в зоні АТО тривалий час, був хворий. 

3. Астаф`єву Антону Альбертовичу – старшому солдату, батальйону 
МБР, добровольцю, перебував в зоні АТО з грудня 2014р. в районі Дебальцево, 
Чангар, був пораненй. 

4. Жигарьову Олександру Володимировичу – солдату, 
військовослужбовцю 40 бригади, артилеристу, перебував в зоні АТО з 22 
травня 2015р. в районі Гранітне, Волноваха, був поранений. 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Поздоровив  депутатів, які відсвяткували свій день народження в період 
між пленарними засіданнями: 

 
- Яцина Олександр Олександрович – відсвяткував день народження   

29 грудня (1967 р.); 
- Головач Олександр Леонідович – відсвяткував день народження        

01 січня (1975 р.); 
- Котляренко Людмила Григорівна – відсвяткувала день народження  

07 січня ( 1958 р.); 
- Грінченко Володимир Вадимович – відсвяткував день народження    

09 січня (1982 р.); 
- Терещенко Денис Юрійович – відсвяткував день народження             

30 січня (1974 р.). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

На третю сесію міської ради запрошені: депутати Верховної Ради 
України, депутати обласної ради, прокурор міста, голови виконавчих комітетів 
районів, начальник Кременчуцького міського відділу поліції головного 
управління національної поліції України в Полтавський області, начальник 
управління СБУ м. Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу Української православної 
церкви Київського патріархату протоієрей отець Володимир, т.в.о. начальників 
Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, керівники структурних підрозділів виконкому 
міської ради, акредитовані засоби масової інформації, громадськість міста. 
 

 
 
 
 
 



СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
 

1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Погрібний Сергій Миколайович  – від фракції «УКРОП» 
 
4. Павленко Ганна Михайлівна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

5. Сідерка Тетяна Анатоліївна   – від фракції політичної партії 
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

6. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Згідно з розпорядженнями від 12.01.2016 № 5 – Р «Про скликання III сесії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання» та від 
25.01.2016 № 27-Р «Про перенесення дати проведення пленарного засідання ІІІ 
сесії Кременчуцької міської ради Полтавської області VІІ скликання»  
виносяться такі питання: 
 
1. Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської ради на 2016 рік. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
2. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Регламенту 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
3. Про затвердження Положення та персонального складу комісії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області з питань поновлення прав 
реабілітованих громадян. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
4. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 06.11.2015 № 690, від 22.12.2015 № 789, від 25.12.2015 
№ 792, від 25.12.2015 № 793, від 25.12.2015 № 812, від 25.12.2015 № 819, від 
25.12.2015 № 820, від 25.12.2015 № 821. 
 
Доповідають:  Москалик І.В.  –  начальник УЖКГ 
                         Кондрашов В.О. –  начальник управління культури і туризму 
                         Москалик Г.Ф.  –  начальник управління освіти 
                         Неіленко Т.Г.  –  заступник міського голови –  

    начальник фінансового управління 
                         Середа М.В. –  начальник управління охорони здоров'я  
 
5. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
 
6. Про затвердження нової редакції Положення про Кременчуцький міський 
Центр соціальної реабілітації дітей – інвалідів департаменту праці, соціального 



захисту населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області. 
 
Доповідає:   Дзюба О.Г. –    директор департаменту праці,  

      соціального захисту 
                                                  населення та питань АТО  

      виконавчого комітету  
Співдоповідач:  Івакіна Ю.В. – директор центру соціальної реабілітації дітей- 

інвалідів департаменту соціального захисту 
населення виконкому Кременчуцької міської 
ради 

 
7. Про реорганізацію державного закладу «Вузлова лікарня станції Кременчук 
СТГО «Південна залізниця» шляхом перетворення в комунальне медичне 
підприємство «Лікарня Придніпровська». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я виконавчо- 
                                             го комітету 
 
8. Про створення служб у справах дітей Автозаводської та Крюківської 
районних адміністрацій виконавчого комітету Кременчуцької міської ради та 
затвердження положень про них. 
 
Доповідає: Слинько К.В. – начальник адміністрації 
 
9. Про затвердження положення про Центр соціально – психологічної 
реабілітації дітей Автозаводської районної адміністрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Слинько К.В. – начальник адміністрації 
 
10. Про затвердження Положення про призначення стипендії Кременчуцької 
міської ради студентам вищих навчальних закладів м. Кременчука у новій 
редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та   
                                                  молоді  виконавчого комітету 
 
11. Про затвердження статуту комунального закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Супутник». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї, дітей та   
                                                     молоді  виконавчого комітету 



12. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 листопада 2011 року «Про 
затвердження Програми перспективного розвитку «Освіта Кременчука» на 
2012- 2016 роки». 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти виконавчого комі- 
                                                 тету 
 
13. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради  VII скликання» (управління освіти). 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти виконавчого комітету 
 
14. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлове 
приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. - в.о. начальника фонду міського майна 
 
15. Про продовження застосування визначеної орендної плати за комунальне 
майно в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. - в.о. начальника фонду міського майна 
 
16. Про продовження терміну дії договору позички цілісного майнового 
комплексу аеродрому в селищі Потоки Кременчуцького району Полтавської 
області. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту  
                                          виконавчого комітету 
 
17. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлове 
приміщення, яке належить до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту  
                                          виконавчого комітету 
 
18. Про затвердження нової редакції статутів та положень комунальних 
закладів фізичної культури і спорту міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту  
                                          виконавчого комітету 
 



19. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
від 29.09.2015 № 9 щодо визначеного переможця конкурсу. 
 
Доповідає:    Здойма М.В. – начальник управління економіки виконавчого  
                                                     комітету 
Співдоповідач:   Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький центр  

міжнародних зв’язків та економічного 
розвитку міста «Кременчук Інвест» 

 
20. Про затвердження змін до статуту комунального підприємства 
«Теплоенерго». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
21. Про надання згоди на списання господарських будівель та споруд по вул. 
Довженка, 10 в м. Кременчуці, які належать до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
22. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
23. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
24. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
25. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
26. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 27. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
28. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
29. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
30. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
31. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
32. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
33. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Міської програми сприяння 
залученню інвестицій та розвитку міжнародного співробітництва Кременчука 
на 2016 – 2018 роки». 
 
Доповідає:   Здойма М.В. –   начальник управління економіки виконавчого  

       комітету 
Співдоповідач:  Мельник А.В. –   директор КП «Кременчуцький центр  

міжнародних зв’язків та економічного 
розвитку міста «Кременчук Інвест» 

 
34. Про створення комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру». 
 
Доповідає:   Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
                                                      виконавчого комітету 
 



35. Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку  «Парк Миру» на 2016 – 2020 
роки. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
                                                    виконавчого комітету 
 
36. Про міський бюджет на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник                                                       
                                               фінансового управління 
 
37. Різне. 
 
  

Запропоновано проект порядку денного ІІІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 
 

Голосували:  «за» - 39  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Міський голова запросив членів секретаріату зайняти свої місця та 

включити до порядку денного запити, що подали депутати (8 депутатів). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозиції щодо порядку денного. 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських комісій, надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного. 
Управління житлово-комунального господарства пропонує питання № 21 

порядку денного «Про надання згоди на списання господарських будівель та 
споруд по вул.Довженка, 10 в м. Кременчуці, які належать до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука» - зняти з порядку денного 
на доопрацювання. 

 
Голосували:  «за» - 39  

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
 Відділ транспорту за погодженням з депутатською комісією з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства (голова 



комісії Терещенко Д.Ю.) пропонують включити додатково до порядку денного 
проект рішення: 
 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо 
відшкодування витрат на пільгові перевезення окремих категорій 
громадян. 
 
Доповідає: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту виконавчого комітету 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 

«Опозиційний блок»  
  

Пояснив основні положення звернення. 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Для впровадження комунальних теплогенеруючих потужностей з 
теплозабезпечення мікрорайону Раківка Крюківського району міста 
Кременчука, управління житлово-комунального господарства та голова 
постійної депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку та інвестиційної політики Плескун О.В. пропонують 
включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
2. Про затвердження плану будівництва комунальних теплогенеруючих 
потужностей у мікрорайоні Раківка міста Кременчука. 
 
Доповідає:  Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач:  Плескун О.В. –  голова депутатської комісії з питань  

бюджету, фінансів, соціально-економічного 
розвитку та інвестиційної політики 

(питання розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 



Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, управління 
земельних ресурсів за погодженням з депутатською комісією з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) пропонують включити додатково до порядку денного 
проекти рішень: 

 
3. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
(питання розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
4. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
(питання розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 38 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 

5. Про надання земельних ділянок в постійне користування в 
м.Кременчуці. 

 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
(питання розглянуто на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 38 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 



З метою підвищення прожиткового мінімуму в Україні та поліпшення 
життєвого рівня громадян, депутат міської ради Гордєєва В.Я. пропонує 
включити до порядку денного проект рішення: 

 
6. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Кабінету Міністрів України. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії 

       «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 

(питання розглянуто не на всіх депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 

Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, управління 
земельних ресурсів за погодженням з депутатською комісією з питань екології, 
регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури (голова 
комісії Ульянов Р.А.) пропонують включити додатково до порядку денного 
проекти рішень: 
 
7. Про надання згоди на поділ (об’єднання) земельних ділянок в 
м.Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
(питання розглянуто на профільній депутатській комісії) 

 
Голосували:  «за» - 40 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(включено до порядку денного) 
 
8. Про відмову у затвердженні звіту про експертну грошову оцінку 
земельної ділянки несільськогосподарського призначення у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів  

виконавчого комітету 
(питання розглянуто на профільній депутатській комісії) 

 
Голосували:  «за» - 42 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 

 Враховуючи економічну доцільність зміни графіку введення в дію 
нормативної грошової оцінки земель міста, пропонується включити до порядку 
денного проекти рішень: 
 
9. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 травня 2012 року «Про розгляд протесту прокурора 
м.Кременчука від 23.01.2012 року № 94-908вих12 на рішення 
Кременчуцької міської ради від 27.12.2011 року «Про внесення змін до 
рішення міської ради від 24 листопада 2009 року «Про затвердження 
технічної документації з нормативної грошової оцінки земель м. 
Кременчука Полтавської області». 
 
Доповідає: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 

(розглянуто на двох депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
10. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної 
документації з нормативної грошової оцінки земель м. Кременчука 
Полтавської області». 
 
Доповідає: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 

 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 
На підставі Закону України «Про внесення змін до Податкового кодексу 

України та деяких законодавчих актів України щодо забезпечення 
збалансованості бюджетних надходжень у 2016 році», за погодженням з 
депутатськими комісіями, пропонується включити додатково до порядку 
денного проект рішення: 
 



11. Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної 
ділянки, на території міста Кременчука. 
Доповідають: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

           начальник фінансового управління 
     Жорняк Л.Г. -   начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, побуту та  
регуляторної політики  

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 

Враховуючи ситуацію, що склалася в місті відносно роботи промислових 
підприємств машинобудування, депутат міської ради Плескун О.В. пропонує 
включити до порядку денного проект рішення: 
 
12. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Президента України щодо ситуації, яка склалася в місті 
відносно роботи промислових підприємств машинобудування. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 

 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 
На підставі Закону України «Про внесення змін до Податкового кодексу 

України та деяких законодавчих актів України щодо забезпечення 
збалансованості бюджетних надходжень у 2016 році» за погодженням з 
депутатськими комісіями, пропонується включити додатково до порядку 
денного проекти рішень: 
 
13. Про внесення змін до рішення міської ради від 05.07.2011 «Про 
затвердження Положення про механізмі справляння та порядок сплати 
єдиного податку у місті Кременчуці». 

 
Доповідає:  Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  

торгівлі, побуту та регуляторної політики  
 

Голосували:  «за» - 42 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(включено до порядку денного) 
 
14. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 «Про 
встановлення ставки акцизного податку в частині реалізації суб’єктами 
господарювання роздрібної торгівлі підакцизних товарів у м. Кременчуці». 
 
Доповідає:  Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  

торгівлі, побуту та регуляторної політики  
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(включено до порядку денного) 
 
15. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 «Про 
затвердження Положення про механізм справляння та порядку сплати 
транспортного податку у м. Кременчуці». 
 
Доповідає:  Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  

торгівлі, побуту та регуляторної політики  
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(включено до порядку денного) 
 
 Управління освіти за пропозицією депутатської комісії з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства (голова комісії 
Терещенко Д.Ю.) пропонують внести до порядку денного питання:  

 
16. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської 
області до Президента України П.О.Порошенка, Голови Верховної Ради 
України В.Б.Гройсмана, Прем’єр-Міністра України А.П.Яценюка, 
Міністра освіти і науки України С.М.Квіта. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти 

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 1 
(включено до порядку денного) 

 
17. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 
грудня 2015 року «Про утворення виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради, визначення його чисельності та затвердження його 
персонального складу». 
 
Доповідає: Федорченко Р.А. – голова фракції «Опозиційний блок» 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 

Пояснив бачення щодо присутності у виконавчому комітеті громадських 
активістів, вважав за необхідне збільшити кількісний склад цього органу до 13 
осіб. (Дата рішення – 24 листопада 2015 року). 
 
Ульянов Р. А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок 

Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 

Висловився щодо змішування та підміни понять. 
 
Іванян Г.М. –   депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 

Наголосив, що пропозиція від фракції – це пропозиція від громади. 
 
Федорченко Р.А. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 

Зазначив, що збільшення складу виконкому припинить всі суперечки і 
спори. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив, що виконавчий комітет повинен бути робочим органом, має 
виконувати покладені на нього функції і повноваження. 
 

Оголошено технічну перерву на 10 хв. 
 

(після перерви) 
 
 Реєстрація депутатів у залі. Присутні 38 депутатів. Після реєстрації 
депутати заходили ще до зали. 
 
 Міський голова поставив зазначену вище пропозицію на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 15 



«утрималось» - 12 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(не включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Політична фракція «Опозиційний блок» пропонують включити 
додатково: 
 
18. Про створення тимчасової депутатської комісії з питань перевірки 
дотримання умов виконання договорів на перевезення пасажирів у 
м.Кременчуці, та формування пропозицій до міського бюджету на 2016 рік 
щодо відшкодування коштів за пільгове перевезення громадян. 

 
Доповідає: Федорченко Р.А. – голова фракції «Опозиційний блок» 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Пояснив мотиви створення тимчасової депутатської комісії щодо 
відшкодування та її завдання. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Зауважив, що проект рішення не відпрацьований відповідно до норм 
Регламенту та запропонував з цього питання зібрати комісію з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства (голова комісії 
– Терещенко Д.Ю.) та комісію з питань житлово-комунального господарства, 
управління комунальною власністю, енергозбереження, транспорту, зв’язку та 
ІТ-технологій (голова комісії – Котляр В.Ю.) на спільне засідання разом із 
структурними підрозділами та визначити механізм, завдання та способи 
вирішення зазначеної пропозиції. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував доручити розгляд цього питання двом зазначеним комісіям 
з наданням відповідної інформації на наступну сесію. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Уточнив, що рішення треба винести на сесію після спільного засідання 
комісій, а також запросив перевізників на маршрутах міста взяти участь у 
спільному засіданні. 



Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Підтримав пропозицію секретаря міської ради і колеги з фракції «Рідне 
місто», вважав недоцільно створювати додаткову комісію, а ці питання 
відпрацювати на спільному засіданні. 
 
Курченко-Гай В. П. –  від фракції політичної партії «Радикальна партія  

Олега Ляшка» 
 

Зазначив, що профільна комісія «недозавантажена», запросив    
Терещенка Д.Ю. на засідання комісії, завірив присутніх, що комісія в змозі 
розібратись із цим питанням. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Озвучив пропозицію щодо членства в комісії, яку пропонує створити, 
наполягав на включенні проекту рішення до порядку денного. Зазначив, що 
тимчасова депутатська комісія створюється на сесії, звітує на наступній сесії 
або переносить свій звіт, та відповідає за одне питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Звернувся до перевізників щодо вирішення питання по збереженню пільг 
на державному рівні. 
 

Голосували:  «за» - 16 
«утрималось» - 17 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(не включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Наполягав на негайному оперативному розгляді цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Пояснив, що відділ транспорту готує документи, отримано з 
департаменту праці чіткий перелік категорії і на розгляд профільних комісій 
буде винесено проект рішення. Всі пільги компенсуємо. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Пояснила свою пропозицію щодо тимчасової комісії.  



 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив наступну пропозицію політичної фракції «Опозиційний блок» 
(від комісії Терещенка Д.Ю.) 
 
19. Про створення тимчасової депутатської комісії з питань перевірки 
фінансово-господарської діяльності КП «КТРК» та газети «Вісник 
Кременчука». 

 
Доповідає: Павленко Г. М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ»  
 
 Пропонувала внесення зазначеного питання до порядку денного сесії. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Вважав, що газета «Вісник Кременчука» і КП «КТРК» з 01.07.2016 року 
повинні бути ліквідовані. 
 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Висловився щодо недоцільності розгляду цього питання. 
 
Павленко Г. М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Зазначила, що це пропозиція від постійної депутатської комісії. 
Зауважила на вибаченні. 
 

Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 17 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

(не включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив наступну пропозицію до порядку денного: 
 
20. Про заслуховування звіту голови штабу з координації робіт з 
прибирання снігу підприємствами та організаціями міста в зимовий період 
2015-2016 років в умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і 



налипання снігу для попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в 
період з 07.01.2016 року по 02.02.2016 року. 
 
Доповідає: Федорченко Р.А. – депутат міської ради від фракції  

«Опозиційний блок» 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Пояснив своє бачення з цього питання та висловився щодо діяльності 
влади в місті. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Щодо неналежної уваги до ЖКГ; роботи промислових підприємств в 
зимовий період та управляючих компаній. Закликав не маніпулювати на цьому, 
це – проблема всього міста. 
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Розповів про свої спостереження за роботою техніки вночі. Закликав 
розібратись в економічній частині цього питання та дати оцінку. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Нагадав про роботу УЖКГ в період 2006-2010 років, про придбання 
техніки. Просив підтримати та дати оцінку. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Висловився про надання первинного документу, на основі якого 
здійснювались подальші заходи. 
 
Федорченко Р.А. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 

Про свою участь в процесі прибирання снігу раніше та акцентував увагу 
на звіті про роботу УЖКГ. 
 
Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Повідомила про роботу служби «1563» в екстрених випадках. Просила 
звернути увагу на виплату заробітної плати двірникам. 
 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 



 Висловився про управляючі компанії в м. Кременчуці, запропонував 
подивитись основу закладених компаній. Запропонував знайти механізм 
допомоги постраждалим. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловився щодо включення цього питання до порядку денного. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Запропонував поставити це питання на голосування. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Акцентував увагу навколо цієї проблеми, закликав відкинути популізм, 
працювати разом на результат. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Підтримав обговорення питання організації прибирання снігу. 
 
Макаруша Н. – депутат Полтавської обласної ради 
 
 Зазначила, що депутат повинен працювати на своєму виборчому окрузі. 
Вказала, що є комунальна служба, яка отримує зарплату, - то повинна 
виконувати свої обов’язки; служби, які займаються цим питанням не несуть 
відповідальності і не приймають рішення. 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 8 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 10 

(включено до порядку денного) 
(поіменне голосування) 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Нагадав депутатам про заслуховування на комісіях звітів та інформацій 
комунальних підприємств на попередній сесії, і запропонував так само вчинити 
зараз: підготувати рішення, всім структурам, управляючим компаніям надати 
доручення і розглянути всі пропозиції на комісіях. 
 

Оголошено перерву до 13.30. 
Депутати виходили із зали. 

 



(Після перерви) 
 
 Зареєстровано 39 депутатів. Роботу сесії продовжено. Після реєстрації до 
зали заходили депутати. 
 
 Міський голова запропонував прийняти порядок денний в цілому з 
депутатськими запитами. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
ІІІ сесії Кременчуцької міської ради VII скликання: 

 
1. Депутатський запит про припинення політичних репресій та звільнення 
політичних в’язнів. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
   (5 хв.) 
 
2. Депутатський запит щодо демонтажу огорожі та турнікету в приміщенні 
Кременчуцької міської ради. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
   (5 хв.) 
 
3. Депутатський запит про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської 
ради VII скликання. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»   
   (5 хв.) 
 
4. Депутатський запит щодо перерозподілу вільного залишку коштів загального 
фонду за підсумками виконання бюджету за 2015 рік. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
   (5 хв.) 
 
5. Депутатський запит щодо заслуховування звітів окремих керівників 
комунальних підприємств міста щодо фінансової та господарської діяльності. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
   (5 хв.) 
 
6. Депутатський запит щодо ремонту доріг по вул.. Радянської Армії, провулків 
Ровенського та Делегатського. 
 
Доповідає: Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  



   (5 хв.) 
 
7. Депутатський запит щодо забезпечення виконання програми зовнішнього 
освітлення м. Кременчука та включення пропозицій до програми. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
   (5 хв.) 
 
8. Депутатський запит щодо невідповідності між проектом рішення ті рішенням 
Кременчуцької міської ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 26 
березня 2013 року «Про затвердження міської Програми розвитку дорожньо-
мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП»  
   (5 хв.) 
 
9. Депутатський запит щодо звернення мешканців буд. №1 по вул. 1905 року з 
приводу падіння залізобетонних плит з висоти будинку. 
 
Доповідає: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»     
   (5 хв.) 
 
10. Депутатський запит щодо результату звернення мешканців міста до 
Автозаводської районної ради з приводу забудови в районі гаражного 
кооперативу «Лада-2». 
 
Доповідає: Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»     
   (5 хв.) 
 
11. Депутатський запит щодо реального конфлікту інтересів у зазначених 
ситуаціях. 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
  (5 хв.)    «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  
   
12. Депутатський запит щодо ситуації, що склалась з приводу позову            
ТОВ «Монолітбуд» до КП «Благоустрій Кременчука» та інше. 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
  (5 хв.)    «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
13. Депутатський запит про ситуацію, що склалася між КП «Благоустрій 
Кременчука» та ПАТ «Полтаваобленерго». 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 



  (5 хв.)    «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
14. Депутатський запит про вчинення тяжкого злочину на ТОВ «Горизонт» та 
проведення службового розслідування кримінального правопорушення. 
 
Доповідає: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії 
  (5 хв.)    «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
15. Депутатський запит щодо перегляду тарифу в бік зменшення на місцеві 
перевезення та встановлення пільгового проїзду, перевірки стану транспортних 
засобів та розробки дієвої системи контролю. 
 
Доповідає: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції  
   (5 хв.)       «Опозиційний блок»    
 
16.  Депутатський запит про перейменування однієї з центральних вулиць міста 
Кременчука іменем Героя України Ігоря Сердюка. 
 
Доповідає: Павленко Г.М. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)     «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
17. Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської ради на 2016 рік. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (5 хв.) 
 
18. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Регламенту 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (5 хв.) 
 
19. Про затвердження Положення та персонального складу комісії 
Кременчуцької міської ради Полтавської області з питань поновлення прав 
реабілітованих громадян. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
   (5 хв.) 
 
20. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 06.11.2015 № 690, від 22.12.2015 № 789, від 
25.12.2015 № 792, від 25.12.2015 № 793, від 25.12.2015 № 812, від 25.12.2015 № 
819, від 25.12.2015 № 820, від 25.12.2015 № 821. 
 



Доповідають:  Москалик І.В. –     начальник УЖКГ 
    (10 хв.)  Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
   Москалик Г.Ф. –    начальник управління освіти 
   Неіленко Т.Г. –    заступник міського голови-начальник  

  фінансового управління 
Середа М.В. –        начальник управління охорони здоров’я  

 
21. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
  (10 хв.) 
 
22. Про затвердження нової редакції Положення про Кременчуцький міський 
Центр соціальної реабілітації дітей – інвалідів департаменту праці, соціального 
захисту населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Дзюба О.Г. – директор департаменту праці, соціального захисту  

населення та питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради 

Співдоповідач: Івакіна Ю.В. – директор центру соціальної реабілітації  
(10 хв.)    дітей-інвалідів департаменту   соціального  

захисту населення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради  
 

23. Про реорганізацію державного закладу «Вузлова лікарня станції Кременчук 
СТГО «Південна залізниця» шляхом перетворення в комунальне медичне 
підприємство «Лікарня Придніпровська». 
 
Доповідає: Середа М.В. –  начальник управління охорони здоров’я   
  (10 хв.)    виконавчого комітету  
 
24. Про створення служб у справах дітей Автозаводської та Крюківської 
районних адміністрацій виконавчого комітету Кременчуцької міської ради та 
затвердження положень про них. 
 
Доповідає: Слинько К.В. – т.в.о. начальник адміністрації 
  (10 хв.) 
 
25. Про затвердження положення про Центр соціально-психологічної 
реабілітації дітей Автозаводської районної адміністрації виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради. 
 



Доповідає: Слинько К.В. – т.в.о. начальник адміністрації 
  (10 хв.) 
 
26. Про затвердження Положення про призначення стипендії Кременчуцької 
міської ради студентам вищих навчальних закладів м. Кременчука у новій 
редакції. 
 
Доповідає: Слинько К.В. –  начальник управління у справах сім’ї, дітей та  
  (10 хв.)     молоді виконавчого комітету 
 
27. про затвердження статуту комунального закладу «Дитячий заклад 
оздоровлення та відпочинку «Супутник». 
 
Доповідає: Слинько К.В. –  начальник управління у справах сім’ї, дітей та  
  (10 хв.)     молоді виконавчого комітету 
 
28. Про внесення змін до рішення міської ради від 29 листопада 2011 року «про 
затвердження програми перспективного розвитку «Освіта Кременчука» на 
2012-2016 роки». 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти виконавчого комітету 
  (10 хв.) 
 
29. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» (управління освіти). 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти виконавчого комітету 
  (10 хв.) 
 
30. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлове 
приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника фонду міського майна 
  (5 хв.) 
 
31. Про продовження застосування визначеної орендної плати за комунальне 
майно в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника фонду міського майна 
  (5 хв.) 
 
32. Про продовження терміну дії договору позички цілісного майнового 
комплексу аеродрому в селищі Потоки Кременчуцького району Полтавської 
області. 



Доповідає: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури і спорту 
  (5 хв.) 
 
33. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлове 
приміщення, яке належить до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури і спорту 
  (5 хв.) 
 
34. Про затвердження нової редакції статутів та положень комунальних 
закладів фізичної культури і спорту міста Кременчука. 
 
Доповідає: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури і спорту 
  (10 хв.) 
 
35. Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з вибору 
керуючої компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук 
від 29.09.2015 №9 щодо визначеного переможця конкурсу. 
 
Доповідає: Здойма М.В. –  начальник управління економіки виконавчого  

комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. –  директор КП «Кременчуцький центр  
    (10 хв.)     міжнародних зв’язків та економічного  

розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
36. Про затвердження змін до статуту комунального підприємства 
«Теплоенерго». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
37. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадян в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (10 хв.) 
 
38. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (10 хв.) 
 
39. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
40. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
41. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
42. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
43. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об’єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
44. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
45. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м.Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
46. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
47. Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради. 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
48. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 23 грудня 2015 року «Про затвердження Міської програми сприяння 
залученню інвестицій та розвитку міжнародного співробітництва Кременчука 
на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Здойма М.В. –  начальник управління економіки виконавчого  

комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. –  директор КП «Кременчуцький центр  
    (10 хв.)     міжнародних зв’язків та економічного  

розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
49. Про створення комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
  (10 хв.)     виконавчого комітету 
 
50. Про затвердження комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2016-2020 року.  
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму  
  (10 хв.)     виконавчого комітету 
 
51. Про міський бюджет на 2016 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. –  заступник міського голови-начальник фінансового  
  (20 хв.)  управління 
 
52. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо відшкодування 
витрат на пільгові перевезення окремих категорій громадян. 
 
Доповідає: Івашина Р.В. – начальник відділу транспорту виконавчого комітету 
   (5 хв.) 
 
53. Про затвердження плану будівництва комунальних теплогенеруючих 
потужностей у мікрорайоні Раківка міста Кременчука. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Плескун О.В. – голова депутатської комісії з питань бюджету,  
     (10 хв.)        фінансів, соціально-економічного розвитку та  

    інвестиційної політики  
 



54. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
55. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
56. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
57. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Кабінету Міністрів України. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
   (5 хв.)           «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
58. Про надання згоди на поділ (об’єднання) земельних ділянок в м.Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
59. Про відмову у затвердженні звіту про експертну грошову оцінку земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (5 хв.) 
 
60. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 травня 2012 року «Про розгляд протесту прокурора м. 
Кременчука від 23.01.2012 року № 94-908вих12 на рішення Кременчуцької 
міської ради від 27.12.2011 року «Про внесення змін до рішення міської ради 
від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної документації з 
ротативної грошової оцінки земель м. Кременчука Полтавської області». 
 
Доповідає: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
  (10 хв.) 
 
61. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 24 листопада 2009 року «про затвердження технічної документації з 
нормативної грошової оцінки земель м. Кременчука Полтавської області». 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
  (10 хв.) 
 
62. Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної 
ділянки, на території міста Кременчука. 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  
  (10 хв.)     торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
63. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України щодо ситуації, яка склалася в місті відповідно роботи 
промислових підприємств машинобудування. 
 
Доповідає: Плескун О.В. – голова депутатської комісії з питань бюджету,  
 (10 хв.)          фінансів, соціально-економічного розвитку та  
           інвестиційної політики  
 
64. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 «Про внесення 
змін до рішення міської ради від 05.07.2011 «Про затвердження Положення про 
механізм справляння та порядок сплати єдиного податку у місті Кременчуці». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  
  (10 хв.)     торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
65. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 «Про 
встановлення ставки акцизного податку в частині реалізації суб’єктами 
господарювання роздрібної торгівлі підакцизних товарів у м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  
  (10 хв.)     торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
66. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 «Про 
затвердження «Положення про механізм справляння та порядку сплати 
транспортного податку в м. Кременчуці». 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва,  
  (10 хв.)     торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
67. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради Полтавської області 
до Президента України П.О. Порошенка, Голови Верховної Ради України В.Б. 
Гройсмана, Прем’єр-Міністра України А.П. Яценюка, Міністра освіти і науки 
України С.М. Квіта. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник управління освіти виконавчого комітету 
  (10 хв.) 



68. Про заслуховування звіту голови штабу з координації робіт з прибирання 
снігу підприємствами та організаціями міста в зимовий період 2015-2016 років 
в умовах сильних снігопадів, снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання 
снігу для попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 
07.01.2016 року по 02.02.2016 року. 
 
Доповідає: Федорченко Р.А. – голова фракції політичної партії «Опозиційний     
  (10 хв.)      блок» 
 
69. Різне.  
  (30хв.) 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
 
1. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про припинення політичних репресій та  

     звільнення політичних в’язнів. 
 

     Інформувала:  Піддубна О.М. –  депутат міської ради від фракції  
«УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 14 

(поіменне голосування) 
 
2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо демонтажу огорожі та турнікету в  

     приміщенні Кременчуцької міської ради. 
 

     Інформувала:  Піддубна О.М. –  депутат міської ради від фракції  
«УКРОП» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 6 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

(поіменне голосування) 
 

3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про внесення змін до Регламенту  
     Кременчуцької міської ради VII скликання. 

 
     Інформувала:  Піддубна О.М. –  депутат міської ради від фракції  

«УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 19 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 16 

(поіменне голосування) 
 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо перерозподілу вільного залишку  

     коштів загального фонду за підсумками виконання бюджету за  
     2015 рік. 

 
     Інформувала:  Піддубна О.М. –  депутат міської ради від фракції  

«УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 15 

(поіменне голосування) 
 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо заслуховування звітів окремих  

     керівників комунальних підприємств міста щодо фінансової та  
     господарської діяльності. 

 
     Інформувала:  Піддубна О.М. –  депутат міської ради від фракції  

«УКРОП» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 



Голосували:  «за» - 19  
(голос депутата Іваняна Г.М. зараховано) 

«утрималось» - 9 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(поіменне голосування) 
 
 Працівники КП «Спецкомбінат ритуальних послуг» вийшли до президії.  
 

Міський голова повідомив, що за пропозицією постійної депутатської 
комісії з питань Регламенту, депутатської діяльності, етики, забезпечення 
правопорядку, розвитку місцевого самоврядування, розгляду питань конфлікту 
інтересів та антикорупційної діяльності пропонується повернутись у 
виключному випадку, зважаючи на великий суспільний резонанс даного 
питання, до голосування; наголосив, що це робиться з порушенням Регламенту. 

 
Перереєстрація депутатів, в залі – 41 депутат. 
Запропоновано повернутись до голосування по депутатському запиту 

Піддубної О.М. 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 16 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
  

Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 11 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
 
6. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо ремонту доріг по вул. Радянської  

     Армії, провул. Ровенського та Делегатського. 
 

     Інформував: Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції  
        «УКРОП»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 



7. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо забезпечення виконання програми  
     зовнішнього освітлення м. Кременчука та включення змін до  
      програми. 

 
      Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції  

        «УКРОП»  
(депутатський запит зачитано) 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Підтримав Кальченка О.В., зауважив, що програма буде виноситись на 
сесію в лютому та запропонував депутатам надати свої пропозиції до зазначеної 
програми та пропозиції щодо дитячих і спортивних майданчиків. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
8. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо невідповідності між проектом рішення  

     ті рішенням Кременчуцької міської ради «Про внесення змін до  
     рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про  
     затвердження міської Програми розвитку дорожньо-мостового          
     господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 

 
     Інформував: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції   

        «УКРОП»  
(депутатський запит зачитано) 

 
 Надав пояснення до свого запиту, зазначив на порушеннях. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 26  
«утрималось» - 7 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо звернення мешканців буд. №1 по     

     вул. 1905 року з приводу падіння залізобетонних плит з висоти  
     будинку. 

 
     Інформував: Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції  



«Опозиційний блок»     
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40  
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
10. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо результату звернення мешканців  

        міста до Автозаводської районної ради з приводу забудови в  
        районі гаражного кооперативу «Лада-2». 

 
         Інформував: Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції  

«Опозиційний блок»     
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 37  
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо реального конфлікту інтересів у  

        зазначених ситуаціях. 
 

        Інформував: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції  
                                                  політичної партії «Блок Петра  

Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  
(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31  
«утрималось» - 0 
«проти» - 8 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 
12. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо ситуації, що склалась з приводу  

       позову ТОВ «Монолітбуд» до КП «Благоустрій Кременчука» та  
       інше. 

 



Інформував: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції  
політичної партії «Блок Петра 
Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40  
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
13. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про ситуацію, що склалася між КП  

       «Благоустрій Кременчука» та ПАТ «Полтаваобленерго». 
 
          Інформував: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції  

політичної партії 
     «Блок Петра Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40  
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(поіменне голосування) 
 
14. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про вчинення тяжкого злочину на ТОВ  

       «Горизонт» та проведення службового розслідування  
       кримінального правопорушення. 

 
        Інформував: Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Блок Петра 
Порошенка «СОЛІДАРНІСТЬ»  

(депутатський запит зачитано) 
  

Депутат Ульянов Р.А. повідомив про конфлікт інтересів, сам участі у 
голосуванні не брав. 

 
ВИРІШИЛИ: не підтримувати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 20  
«утрималось» - 10 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 11 
 

15. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо перегляду тарифу в бік зменшення на  
місцеві перевезення та встановлення пільгового проїзду,   
перевірки стану транспортних засобів та розробки дієвої 
системи контролю. 

 
Інформував: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від  

фракції «Опозиційний блок»    
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34  
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
16.  СЛУХАЛИ: Депутатський запит про перейменування однієї з центральних  

        вулиць міста Кременчука іменем Героя України Ігоря Сердюка. 
 

        Інформувала: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції  
політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про позачергову сесію міської ради щодо перейменування 
вулиць. 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Алексюк О.Л. – депутат Полтавської обласної ради  
 
 Зауважив на проблемах децентралізації, пов’язаних з фінансуванням на 
місцях. Висловився щодо призначень у міській владі. Передав міському голові 
звернення 31 двірника Правобережжя міста щодо виплати їм заробітної плати 



та умов праці. Зосередив увагу заступників міського голови на співпраці міста з 
обласними депутатами, ситуації з молодіжним будівництвом. Звернувся до 
міського голови з проханням заборонити чиновникам їздити на іномарках. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запевнив, що управляючі компанії всіх двірників введуть в штат, щоб 
вказаних ситуацій не виникало. 
 

Оголошено перерву до 16.15 
(Після перерви) 

 
 Зареєстровано – 32 депутати. Після реєстрації до зали заходили депутати. 
 
17. СЛУХАЛИ:  Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської ради  

на 2016 рік. 
 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 
 

18. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
міської ради Полтавської області від 22 грудня 2015 року 
«Про затвердження Регламенту Кременчуцької міської ради 
VII скликання».  
 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

 В першому пункті проекту рішення замість слів «… в пункті 3 …» читати 
«… в підпункті 3.2. …» і далі за текстом. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення  

міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
19. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Положення та персонального складу 

комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області з 
питань поновлення прав реабілітованих громадян. 

 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 В додатку 2 проекту рішення «Персональний склад комісії Кременчуцької 
міської ради з питань поновлення прав реабілітованих громадян» замість назви 
посади «… начальник департаменту праці, соціального захисту населення та 
питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області…» читати «… заступник начальника департаменту праці, соціального 
захисту населення та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області …» і далі по тексту. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення  

міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 36 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
20. СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету 

Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
06.11.2015 № 690, від 22.12.2015 № 789, від 25.12.2015 № 792, 
від 25.12.2015 № 793, від 25.12.2015 № 812, від 25.12.2015 № 
819, від 25.12.2015 № 820, від 25.12.2015 № 821. 
 
Доповідачі: Москалик І.В. –     начальник УЖКГ 

 Кондрашов В.О. – начальник управління  
   культури і туризму 

Москалик Г.Ф. –   начальник управління освіти 
Неіленко Т.Г. –   заступник міського голови-        

 начальник фінансового     
 управління 

 Середа М.В. –        начальник управління охорони  
   здоров’я  

(доповіді не заслуховувались) 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 На засіданні виконавчого комітету 15.01.2016 року прийнято рішення №6 
«Про внесення змін до міського бюджету на 2015 рік» з послідуючим 
затвердженням на сесії (додається). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнення, як  

рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 8 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
21. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015  

року «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII 
скликання». 
 
Доповідач: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому  

 міської ради 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив заяви депутатів міської ради Проценко З.В. та Лозовика Д.Б. 
щодо конфлікту інтересів та їх не голосування з цього питання. 
 Запропонував проголосувати за основу. 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 8 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 



 
 Зачитала доповнення: 
1. Пункт 1 проекту рішення доповнити такими підпунктами: 
1.3. Пункт 16 додатку 1 рішення викласти у новій редакції, а саме: 
«16. Автозаводська районна адміністрація виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради – 72 штатні одиниці;»; 
1.4. Пункт 17 додатку 1 рішення викласти у новій редакції, а саме: 
«17. Крюківська районна адміністрація виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради – 60 штатних одиниць;»; 
1.5. Пункт 1 додатку 2 рішення викласти у новій редакції, а саме: 
«1. Автозаводська районна адміністрація виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради.»; 
1.6. Пункт 2 додатку 2 рішення викласти у новій редакції, а саме: 
«2. Крюківська районна адміністрація виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради.»; 
1.7. У пункт 7 рішення словосполучення «адміністрацій Кременчуцької міської 
ради» замінити на словосполучення «в місті рад»; 
1.8. Пункт 1 додатку 1 до рішення доповнити підпунктом 1.18. наступного 
змісту: 
«1.18.Відділ внутрішнього контролю та аудиту виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області.»; 
1.9. В пункті 1 додатку 1 до рішення цифри «157» замінити на цифри «158»; 
1.10. В пункті 3 додатку 1 до рішення цифри «13» замінити на цифри «12»; 
1.11. Додаток 2 до рішення доповнити пунктом 7 наступного змісту: 
«7. Відділ внутрішнього контролю та аудиту виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області.»; 
2. В додатках до проекту рішення (Положення про Автозаводську районну 
адміністрацію виконавчого комітету Кременчуцької міської ради та Положення 
про Крюківську районну адміністрацію виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради) в підпунктах 4.4.6. положень замість словосполучення 
«кримінальною міліцією у справах дітей» читати словосполучення «місцевим 
відділенням поліції». 
3. В додатку до проекту рішення (Положення про Крюківську районну 
адміністрацію виконавчого комітету Кременчуцької міської ради) виключити 
підпункт 6.2. У зв’язку з цим підпункти 6.3.-6.5. цього Положення вважати 
підпунктами 6.2.-6.4. відповідно. 
4. Доповнити проект рішення пунктом 2 наступного змісту: 
«2. Затвердити Положення про відділ внутрішнього контролю та аудиту 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області згідно з 
додатком.». 
5. Доповнити проект рішення пунктом 3 наступного змісту: 
«3. В додатках 1 та 5 до рішення замість словосполучення «Управління у 
справах сім’ї, дітей та молоді виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області» читати словосполучення «Управління у справах сім’ї, 
дітей та молоді виконавчого комітету Кременчуцької міської ради». 



У зв’язку з цим пункт 2 рішення вважати пунктом 6. 
 
 
Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
 
 Надав пояснення щодо утворення відділу внутрішнього контролю та 
аудиту. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Федорченко Р.А. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив, що у всіх цивілізованих країнах намагаються уникати таких 
відділів. Таких фахівців там винаймають; цей відділ не потрібен. 
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 

Висловив своє бачення з цього питання, наголосив на необхідності 
незалежного аудиту. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зосередив увагу на балансовій комісії, яка повністю могла б виконувати 
функції новостворюваного відділу; йде «роздування» штату. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Наголосив, що потрібен саме незалежний аудит. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Звернувся до депутатів (за дорученням Регламентної комісії) працювати 
більш злагоджено. Зупинився на доцільності відділу з аудиту. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Підтримав пропозицію створення такого підрозділу. Зупинився на 
порядку його роботи та контролю за ним з боку депутатів. Зазначив на 
координації діяльності. 
  
 Репліки депутатів Таценюка В.Д. та Терещенка Д.Ю. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається).  
 



Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 8 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

(поіменне голосування) 
 
22. СЛУХАЛИ:  Про затвердження нової редакції Положення про  

Кременчуцький міський Центр соціальної реабілітації дітей – 
інвалідів департаменту праці, соціального захисту населення 
та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області. 
 
Доповідач: Дзюба О.Г. – директор департаменту праці,  

соціального захисту населення та      
питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради 

Співдоповідач: Івакіна Ю.В. – директор центру соціальної  
дітей-інвалідів департаменту   
соціального захисту населення 
виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради  

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається).  

 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
23. СЛУХАЛИ:  Про реорганізацію державного закладу «Вузлова лікарня  

станції Кременчук СТГО «Південна залізниця» шляхом 
перетворення в комунальне медичне підприємство «Лікарня 
Придніпровська».  
 
Доповідач: Середа М.В. –  начальник управління охорони  

здоров’я виконавчого комітету  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Литвиненко М.В.   –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 



 Проінформував про своє бачення подальшої долі «Вузлової лікарні 
станції Кременчука СТГО «Південна залізниця». 
 Запропонував зміни та правки до статуту (зачитано до пунктів):  

- до п. 6.1; 
- до п. 7.5.1; 
- до п. 8.2; 
- до п. 8.4; 
- до п. 8.7.1; 
- до п. 8.7.2; 
- до п. 9.2.2; 
- до п. 9.2.3; 
- до п. 9.2.11. 

 
Наголосив, що така доля чекає всі лікарні міста. Запропонував 

організувати громадський контроль за діяльністю підприємства – наглядову 
раду, яка буде ініціативним та дорадчим органом засновника. Зазначив на 
доречності висловлених пропозицій (письмово не оформлені). 
 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я виконавчого комітету  
 
 Надав пояснення щодо реорганізації закладу та зауважив на необхідності 
прийняття рішення, а Статут коригувати до 01 квітня. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував прийняти рішення зараз, а зміни до статуту – на наступній 
сесії. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зауважив, чи потрібно сьогодні затверджувати статут та запропонував 
відпрацювати його до кінця дня. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Запропонував зняти питання на доопрацювання і винести його на 
позачергову сесію (до 18.02.2016). 
 
Середа М.В. –  начальник управління охорони здоров’я 
 
 Надав пояснення про створення статуту відповідно до наказу МОЗ від 
30.08.2010, в якому регламентовано примірні положення і статут закладу 
охорони здоров’я, зазначено всі права і обов’язки власника та органу 
управління; зазначив про оренду майна в комунальних медичних закладах та 



списання основних фондів, можливість винесення питання про наглядову раду 
на наступну сесію. 
  
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Запропонував прийняти рішення без п.3, без затвердження статуту, 
провести всі необхідні дії, а статут затвердити на наступній сесії. Зазначив на 
законності такої процедури. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Підсумував пропозицію депутата Плескуна О.В., п. 4 вважати п.3 і далі зі 
зміною нумерації. 
  Поставив на голосування питання за основу.  

 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

  
Голосували за пропозицію депутата Плескуна О.В.: виключити п.3 

проекту рішення і відповідно змінити нумерацію. 
 

 Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
24. СЛУХАЛИ:  Про створення служб у справах дітей Автозаводської та  

Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та затвердження положень про 
них.  
 
Доповідач: Слинько К.В. – т.в.о. начальника Автозаводської  

       районної адміністрації 
 (доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
25. СЛУХАЛИ:  Про затвердження положення про Центр соціально- 

психологічної реабілітації дітей Автозаводської районної 
адміністрації виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради.  
 
Доповідач: Слинько К.В. – т.в.о. начальника Автозаводської  

       районної адміністрації 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 38 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 

Зачитала технічну правку до питання №9 порядку денного ІІІ сесії міської 
ради VII скликання від 26 січня 2016 року «Про створення служб у справах 
дітей Автозаводської та Краківської районних адміністрацій виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради та затвердження положень про них»: 

- у п.2.10. розділу 2 додатку 1 «кримінальною міліцією у справах дітей» 
замінити на «місцевими відділеннями поліції»; 

- у п.2.10. розділу 2 додатку 2 «кримінальною міліцією у справах дітей» 
замінити на «місцевими відділеннями поліції»; 

- п.2.9. розділу 2 у додатку 2 виключити; 
- у п.1.1. розділу 1 додатку 2 слово «Автозаводської» замінити на слово 

«Крюківської». 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиції приймаються) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
26. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Положення про призначення стипендії  

Кременчуцької міської ради студентам вищих навчальних 
закладів м. Кременчука у новій редакції.  
 
Доповідач: Слинько К.В. –  начальник управління у справах  

сім’ї, дітей та молоді 
виконавчого комітету 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
27. СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального закладу «Дитячий  

заклад оздоровлення та відпочинку «Супутник».  
 
Доповідач: Слинько К.В. –  начальник управління у справах  

сім’ї, дітей та молоді 
виконавчого комітету 

   (доповідь не заслуховувалась) 
 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Запросив депутатів оглянути стан закладу та надати відповідні 
рекомендації. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 37 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 5 
 
28. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 29 листопада  

2011 року «про затвердження програми перспективного 
розвитку «Освіта Кременчука» на 2012-2016 роки». 
 
Доповідач: Москалик Г.Ф. –  начальник управління освіти  

виконавчого комітету 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Москалик Г.Ф. –  начальник управління освіти виконавчого комітету 
 
 Надав інформацію щодо розширення груп ДНЗ та модернізації ДНЗ та 
ЗОШ. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
29. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 23 грудня 2015 

року «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII 
скликання» (управління освіти). 

 
Доповідач: Москалик Г.Ф. –  начальник управління освіти  

виконавчого комітету 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 

 



Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала технічну правку, а саме: 
- розділ 5 додатку до проекту рішення замість «5. Керівництво департаментом 
освітньої політики» викласти в наступній редакції «5. Керівництво 
департаментом освіти»; 
- в п.5.2.5, п.5.2.7. розділу 5 додатку до проекту рішення додати слова «або 
делегує начальникам управлінь». 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
30. СЛУХАЛИ:  Про продовження застосування визначеної орендної плати за 

нежитлове приміщення в місті Кременчуці. 
  

Доповідачє: Мелеховець О.Г. – в.о. начальника фонду  
    міського майна 

   (доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 40 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
31. СЛУХАЛИ:  Про продовження застосування визначеної орендної плати за  

комунальне майно в місті Кременчуці.  
 



Доповідач: Мелеховець О.Г. –  в.о. начальника фонду  
   міського майна 

   (доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
32. СЛУХАЛИ:  Про продовження терміну дії договору позички цілісного  

майнового комплексу аеродрому в селищі Потоки 
Кременчуцького району Полтавської області. 
 
Доповідач: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури  

 і спорту виконавчого комітету 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 38 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
33. СЛУХАЛИ:  Про продовження застосування визначеної орендної плати за 

нежитлове приміщення, яке належить до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
Доповідач: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури  

 і спорту виконавчого комітету 
 
Мазур О.І. –  начальник відділу з фізичної культури і спорту виконавчого  

комітету 
 
 Проінформував про діяльність шахово-шашкового клубу «Каїса». Цей 
клуб відвідують мешканці міста, 80% - люди пенсійного віку. Є довідка з 
податкової інспекції про те, що цей клуб неприбутковий. Зазначив, що 
приміщення клубу використовується за призначенням. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 



Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Міський голова запропонував продовжити роботу сесії до 20.00 год. 
 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

(прийнято процедурно) 
 

Оголошено перерву на 15 хв. до 18.15 год. 
 

Після перерви. 
 
 Зареєстровано 31 депутат. Після реєстрації до зали заходили депутати. 
 
34. СЛУХАЛИ:  Про затвердження нової редакції статутів та положень 

комунальних закладів фізичної культури і спорту міста 
Кременчука. 

 
Доповідач: Мазур О.І. –начальник відділу з фізичної культури  

 і спорту виконавчого комітету 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
35. СЛУХАЛИ:  Про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з 

вибору керуючої компанії індустріальним парком 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» в м. Кременчук від 29.09.2015 №9 щодо 
визначеного переможця конкурсу.  

 
Доповідач: Здойма М.В. –  начальник управління економіки 

виконавчого комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. – директор КП «Кременчуцький 

    центр міжнародних зв’язків та  
    економічного розвитку міста 



    «Кременчук Інвест» 
 

Здойма М.В. –  начальник управління економіки виконавчого комітету  
 
 Пояснив, що компанія не надала документів про платоспроможність. 
Просять зняти питання на доопрацювання до лютого місяця. Виноситиметься 
питання про новий склад комісій, а потім буде оголошено про новий конкурс. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Запропонував відмовити зазначеній в проекті компанії. 
 
ВИРІШИЛИ:  зняти проект рішення на доопрацювання. 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(знято на доопрацювання) 
 
36. СЛУХАЛИ:  Про затвердження змін до статуту комунального 

підприємства «Теплоенерго».  
 

Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
37. СЛУХАЛИ:  Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення  

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 
громадян в м. Кременчуці.  
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 



Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують до проекту рішення включити наступні пункти з наступною 
зміною нумерації, а саме: 

3. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для зміни її цільового призначення: 

3.1. Кучеруку Володимиру Миколайовичу площею 1335 кв.м. із цільового 
призначення – для будівництва і обслуговування будівель кредитно-фінансових 
установ (код КВПЦЗ В 03.09) (для експлуатації та обслуговування будинку з 
господарськими будівлями), на цільове призначення – для будівництва і 
обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 
ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. 8-го Березня, 52… 

 
5. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність громадянам: 
5.2. Панову Олексію Геннадійовичу орієнтованою площею 0,0100 га для 

будівництва індивідуального гаража по провулку Сиваському, 2-В, у зв’язку з 
тим, що дана земельна ділянка відповідно до затвердженої містобудівної 
документації відноситься до земель загального користування населених 
пунктів, в межах яких не передбачено будівництво капітальних будівель та 
споруд. 

5.3. Кіптілій Ларисі Володимирівні орієнтовною площею 0,0024 га для 
будівництва індивідуального гаража біля перехрестя пров. Льва Толстого та 
вул. Ватутіна, у зв’язку з тим, що дана земельна ділянка відповідно до 
затвердженої містобудівної документації відноситься до житлової зони Ж-3 – 
зона багатоквартирної малоповерхової забудови 2-4 поверхів, в межах якої не 
передбачено будівництво індивідуального гаражу. 

5.4. Клепікову Анатолію Петровичу орієнтовною площею 0,0027 га для 
будівництва індивідуального гаража по вул. Коцюбинського, врайоні жилого 
будинку № 9/6, у зв’язку з тим, що дана земельна ділянка відповідно до 
затвердженої містобудівної документації відноситься до перспективної 
житлової забудови 5-9 поверхів, в межах якої не передбачено будівництво 
капітального індивідуального гаражу. 

5.5. Мусенко Зої Андріївні  орієнтовною площею 0,0776 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Лейтенанта Шмідта, 9, у зв’язку з 
відсутністю правовстановлюючих документів на об’єкти нерухомого майна – 



садибний (індивідуальний) жилий будинок з господарськими будівлями і 
спорудами, розташованими на земельній ділянці… 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступний підпункт: 

2. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду громадянам: 

2.2. Руденко Олені Анатоліївні орієнтовною площею 0,0068 га для 
експлуатації та обслуговування гаража з прибудовами по вул. Макаренка… 

 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
38. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних документацій  

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) громадянам в 
м.Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
39. СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  

м.Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
   (доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
 Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують внести технічну правку до проекту рішення, а саме: в пункті 35 
замість слів «до Кременчуцької ОДПІ ГУ Міндоходів у Полтавській області» 
читати «до Кременчуцької ОДПІ ГУ ДФС у Полтавській області» та включити 
наступні пункти: 

33. … Передати Таран Людмилі Павлівні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:06:001:1023) площею 405 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по пров. Нечая, 3 … 

34. … Передати Прокопенко Тетяні Миколаївні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:004:0822) площею 344 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Матвія Дербукова, 9 
… 

35. … Передати Потапенку Євгену Олександровичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1043) площею 301 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Тракторній, 22 … 

36. … Передати Даниленку Леоніду Михайловичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:002:0744) площею 465 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по пров. Чкалова, 7 … 

37. … Передати Ахметгалієвій Лілі Валеріївні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:07:003:0821) площею 563 кв.м для 



будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Чкалова, 94 … 

38. Передати Куртенок Наталі Григорівні у власність земельну ділянку 
площею 604 кв.м (кадастровий номер 5310436500:14:002:0644), для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Декабристів, 16 … 

39. … Передати Олійниченку Миколі Миколайовичу, Олійниченко 
Світлані Олександрівні та Туру барі Ларисі Миколаївні у спільну сумісну 
власність земельну ділянку площею 588 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:09:003:0942) для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по 
вул. Рєпіна, 52 … 

40. … Передати Останцю Анатолію Петровичу у власність земельну 
ділянку площею 697 кв.м (кадастровий номер 5310436500:09:003:0941) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Рєпіна, 3-А … 

41. … Передати Петьку Георгію Павловичу у власність земельну ділянку 
площею 676 кв.м (кадастровий номер 5310436500:14:002:0645) для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Озерній, 8 … 

42. … Передати Семеновій Ганні Володимирівні у власність земельну 
ділянку площею 1000 кв.м (кадастровий номер 5310436500:13:001:0992) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Блюхера, 45 … 

43. … Передати Купенко Ользі Іванівні у власність земельну ділянку 
площею 642 кв.м (кадастровий номер 5310436100:04:004:0823) для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по пров. Корнійчука, 1/3 … 

44. … Передати Величку Станіславу Ігоровичу у власність земельну 
ділянку площею 451 кв.м (кадастровий номер 5310436100:06:001:1020) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по пров. 
Червонопрапорному, 7 … 

45. … Передати Мельник Ганні Василівні у власність земельну ділянку 
площею 532 кв.м (кадастровий номер 5310436100:02:001:0391) для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Енергетиків, 37 … 

46. … Передати Стасюку Валентину Володимировичу у власність 
земельну ділянку площею 100 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:06:003:00904) для будівництва індивідуального гаража (код КВПЦЗ 
В 02.05) по вул. Миколи Левуна, 20, ГК-1 … 

47. … Передати Гелі Сергію Дмитровичу у власність земельну ділянку 
площею 300 кв.м (кадастровий номер 5310436100:06:003:0901) для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Гранітній, 10/1 … 



48. … Передати Березіну Максиму Юрійовичу у власність земельну 
ділянку площею 1000 кв.м (кадастровий номер 5310436100:05:002:0514) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Миколи Бажана, 24 
… 

49. … Передати Кокойло Ларисі Григорівні у власність земельну ділянку 
площею 1000 кв.м (кадастровий номер 5310436100:06:003:0868) для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Хорольській, 90 … 

50. … Передати Хоренку Анжелі Юріївні та Малюк Олені Юріївні у 
спільну сумісну власність земельну ділянку площею 1000 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:12:004:0604) для будівництва і обслуговування жилого 
будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 
02.01) по вул. Єгорова, 11 … 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 9 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні пункти: 

51. … Передати Терешку Олександру Олександровичу у власність 
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1052) площею 
862кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по пров. Марини 
Раскової, 20 … 

52. … Передати Щербак Світлані Сергіївні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:04:002:0800) площею 781 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВПЦЗ В 02.01) по вул. Миколи Молочникова, 13-А 
… 

53. … Передати Попович Наталії  Миколаївні та Літвін Світлані 
Григорівні (відмітка в паспорті КН 928357 про те, що фізична особа має право 
здійснювати будь-які платежі за серією та номером паспорта від 24.11.2015) у 
спільну сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436500:13:001:0999) площею 1000 кв.м для будівництва і обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Крупської, 105… 
          54. … Передати Переверзєвій Тетяні Григорівні (ідентифікаційний номер 
1993207460) у власність земельну ділянку площею 24 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:08:005:0632) для будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ 
В 02.05) по вул. Чапаєва, 39-Б…. 



Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 11 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 

 
40. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  

оренду громадянам в м. Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують внести технічну правку до проекту рішення, а саме:  
        - по всьому тексту проекту рішення замість слів «до Кременчуцької 
об’єднаної державної податкової інспекції» читати «до Кременчуцької ОДПІ 
ГУ ДФС у Полтавській області» та включити наступний пункт: 

5. … Передати Боровик Антоніні Миколаївні за умови виконання п. 5.3. 
цього рішення, в оренду на 5 років земельну ділянку, площею 597 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:06:003:0890) для городництва (код КВЦПЗ А 
01.07) по вул. Хорольській, в районі садиби № 77… 

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 40 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
41. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних документацій 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та 
фізичним особам в м. Кременчуці.  

 
Доповідає: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за основу.  

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту наступний підпункт: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.2. Фізичній особі-підприємцю Малігон Юлії Михайлівні площею 
46 кв.м для експлуатації та обслуговування прибудови до приміщення 
стоматологічного кабінету у кварталі 278, буд. 12 … 

 
Голосували:  «за» - 42 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 



Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні підпункти: 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.3. Безродному Денису Ігоровичу та Душку Максиму Володимировичу 
площею 665 кв.м для експлуатації та обслуговування частини промислово-
складської бази по вул. Свіштовській, ...  

1.4. Бутко Мирославі Григорівні площею 5099 кв.м для експлуатації та 
обслуговування відкритої стоянки автотранспорту по вул. Профспілковій, 5, ... 

1.5. Макуш Катерині Олексіївні площею 490 кв.м для експлуатації та 
обслуговування механічної майстерні по вул. Київській, 73-А, ... 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 40 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
42. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних документацій 

із землеустрою щодо інвентаризації земель в м. Кременчуці. 
 

Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  
ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
43. СЛУХАЛИ:  Про погодження технічних документацій із землеустрою  

щодо поділу та об’єднання земельних ділянок в  
м.Кременчуці. 



Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  
ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 41 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступний пункт: 
 

2. Погодити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«КРЕМЕНЧУКМІСЬКБУД» технічну документацію із землеустрою щодо 
поділу земельної ділянки площею 4516 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:07:002:0570) для будівництва багатоповерхового жилого будинку з 
адміністративними приміщеннями по пров. Героїв Бреста, в мікрорайоні № 57, 
на дві земельні ділянки: 

- земельна ділянка № 1 – площею 3425 кв.м для будівництва 
багатоповерхового жилого будинку з адміністративними приміщеннями для 
подальшого надання в оренду ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУКМІСЬКБУД»; 

- земельна ділянка № 2 – площею 1091 кв.м при будинкової території, яка 
передбачається для зарахування до земель запасу міста. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Надав інформацію про стан вирішення питань з ТОВ «Кременчук 
міськбуд». 
 
Терещенко Д. Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Зазначив, що на минулій сесії це питання безпідставно знімали з 
розгляду. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Повідомив про загальне зібрання мешканців,  ОСББ, забудовника та 
результати цього зібрання. 
 



Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують внести технічну правку до проекту рішення, а саме, мотивувальну 
частину рішення викласти в наступній редакції: 

 
«Розглянувши звернення юридичних та фізичних осіб, відповідно до 

статей 79-1, 120, 122, 186 Земельного кодексу України, статті 25, 28, 56 Закону 
України «Про землеустрій», керуючись статтею 26 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська рада» та включити 
наступні пункти: 
 

3. Погодити фізичній особі-підприємцю Анісову Олегу Павловичу 
технічну документацію із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних 
ділянок, у зв’язку з поділом земельної ділянки площею 2928 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:09:004:0289) для закінчення будівництва автосалону по 
продажу автомобілів з кафе по вул. 50-річчя СРСР, 61, у зв’язку з переходом 
права власності на нерухоме майно, на дві земельні ділянки: 

- земельна ділянка № 1 – площею 2550 кв.м для закінчення будівництва 
автосалону по продажу автомобілів з кафе по вул. 50-річчя СРСР, 61, для 
надання в оренду фізичній особі-підприємцю Анісову Олегу Павловичу; 

- земельна ділянка № 2 – площею 378 кв.м, для закінчення будівництва 
будівлі складу з офісними приміщеннями по вул. 50-річчя СРСР, 61, для 
надання в оренду фізичній особі-підприємцю Єгорову Сергію Миколайовичу. 

4. Погодити Товариству з обмеженою відповідальністю «Апейон» 
технічну документацію із землеустрою щодо об’єднання земельних ділянок, 
для експлуатації та обслуговування території ринку «Правобережний» за 
змішаною спеціалізацією по вул. Республіканській, 134-А, а саме: 

- земельної ділянки № 1 – площею 2849 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:14:002:0068); 

- земельної ділянки № 2 – площею 6015 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:14:002:0179); 

- земельної ділянки № 3 – площею 50 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:14:002:0150). 

5. Погодити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ГОТЕЛЬ «ДНІПРОВСЬКІ ЗОРІ» технічну документацію із землеустрою щодо 
поділу та об’єднання земельних ділянок, у зв’язку з поділом земельної ділянки 
площею 3204 кв.м (кадастровий номер 5310436500:08:006:0057) для 
експлуатації та обслуговування складського приміщення для зберігання 
будівельних матеріалів по вул. 50-річчя СРСР, 2-В, а саме: 



- земельна ділянка № 1 – площею 1907 кв.м для експлуатації та 
обслуговування складського приміщення для зберігання будівельних матеріалів 
для надання в оренду ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ГОТЕЛЬ «ДНІПРОВСЬКІ ЗОРІ»; 

- земельна ділянка № 2 – площею 754 кв.м, яка передбачається для 
зарахування до земель запасу міста; 

- земельна ділянка № 3 – площею 543 кв.м, яка передбачається для 
зарахування до земель запасу міста. 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 
44. СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними ділянками.  
 

Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних 
ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 

ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 39 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
45. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  

оренду в м. Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив зазначене питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 39 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні пункти: 

 
4. … Передати Обслуговуючому кооперативу «Автогаражний кооператив 

«Автолюбитель-5» в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 2226 кв.м (кадастровий № 5310436100:04:004:0816) для експлуатації та 
обслуговування існуючого гаражного кооперативу – обслуговуючого 
кооперативу «Автогаражний кооператив «Автолюбитель-5» (код КВЦПЗ В 
02.06) по вул. Московській, квартал №63 … 

5. Передати Товариству з обмеженою відповідальністю «КремГОК» в 
оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 162 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:07:001:0824) для експлуатації та обслуговування 
торгово-адміністративних приміщень (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. 60-річчя 
Жовтня, 71-А … 

7. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АЛЬФА ОІЛ УКРАЇНА» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну 
ділянку площею 1130 кв.м (кадастровий № 5310436500:14:003:0043) для 
експлуатації та обслуговування будівлі автомобільної заправочної станції (код 
КВЦПЗ В 03.07) по набережній Лейтенанта Дніпрова, 91 … 

8. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АЛЬФА ОІЛ УКРАЇНА» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну 
ділянку площею 2688 кв.м (кадастровий № 5310436500:12:004:0509) для 
експлуатації та обслуговування будівлі автозаправочної станції (код КВЦПЗ В 
03.07) по набережній Лейтенанта Дніпрова, 42-А … 

9. … Передати фізичній особі-підприємцю Бєсєдіній Наталії 
Володимирівні в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 18 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:0407) для експлуатації та 
обслуговування прибудови до магазину (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. 
Шевченка, 24/43 … 

10. … Передати ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ФІРМА «АРТА», 
фізичній особі-підприємцю Моцарю Юрію Анатолійовичу та фізичній особі-
підприємцю Моцар Ользі Миколаївні в оренду строком на п’ятнадцять років 
земельну ділянку площею 294 кв.м (кадастровий № 5310436500:09:001:0093) 
для експлуатації та обслуговування офісних приміщень в адміністративній 
будівлі, які використовуються для виробничих потреб (код КВЦПЗ В 03.07) по  
вул. Леонова, 2/27 … 



Міський голова повідомив про наявний конфлікт інтересів у трьох 
депутатів, які заявляють, що за п.3 проекту рішення голосувати не будуть в 
цілому. 

(Надійшли усні заяви від депутатів Плескуна О.В., Головача В.Д., 
Мельника С.В.) 

Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення «Про надання, вилучення 
та оформлення земельних ділянок в оренду в м. Кременчуці» наступні пункти: 

 
11. ... Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«КРЕМРЕМТРАНС» в оренду строком на  
п’ятнадцять років земельну ділянку площею 8748 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:01:002:0161) для експлуатації та обслуговування нежитлових 
будівель (код КВЦПЗ J 12.04) по проїзду Галузевому, 32-А ... 

12. ... Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«АТБ-ТОРГСТРОЙ» в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку 
площею 701 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:005:0561) для експлуатації та 
обслуговування частини будівлі бувшого адміністративного будинку з 
розміщенням автостоянки для автомобілів (код КВЦПЗ В 03.09) по вул. Карла 
Маркса, 6/24 ... 

13. … Передати Товариству з обмеженою відповідальністю «Автобаза № 
4» в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку площею 1966 кв.м 
(кадастровий №5310436500:10:001:0213) для експлуатації та обслуговування 
виробничих нежитлових будівель та будівлі профілакторію (код КВЦПЗ J 
11.02) по вул. Ярмарковій, 11-А … 

14. ... Передати Златопольському Володимиру Генріховичу в оренду 
строком на сорок дев’ять років земельну ділянку площею 1360 кв.м 
(кадастровий №5310436500:14:002:0240) для експлуатації та обслуговування 
цілісного майнового комплексу – автомобільної стоянки (код КВЦПЗ J 12.04) 
по вул. Генерала Манагарова, 31-Б … 

15. ... Передати фізичній особі-підприємцю Карасьову Глібу Григоровичу 
в оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 293 кв.м 
(кадастровий №5310436100:02:001:0369) для експлуатації та обслуговування 
будівлі авторемонтної майстерні (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Молодіжній, 2 … 

16. ... Передати фізичній особі-підприємцю Падуряну Богдану 
Вікторовичу в оренду строком на п'ять років земельну ділянку площею 906 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:09:009:0044) для експлуатації та обслуговування 
майнового комплексу (код КВЦПЗ В.03.07) по вул. Суворова, 20/1 … 



Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
46. СЛУХАЛИ:  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок.  
 

Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  
ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступний пункт: 

 
5. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 14.12.2015 строком на три роки, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований у книзі записів реєстрації державних актів на право власності 
на земельну ділянку та на право постійного користування землею, договорів 
оренди землі 14.12.2012 за № 531040004000555 (номер запису про інше речове 
право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію 
іншого речового права – 9073940, підстава внесення запису індексний 
№ 20062190 від 17.03.2015), укладений між Кременчуцькою міською радою та 
фізичною особою-підприємцем Жмаком Сергієм Сергійовичем та Мельником 
Михайлом Івановичем, на підставі якого у користуванні перебувала земельна 
ділянка загальною площею 297 кв.м для закінчення будівництва двоповерхової 



будівлі кафе-бару і спеціалізованого магазину продовольчих товарів (код 
КВЦПЗ В 03.07) по вул. Київській, 60-А … 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
47. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішень Кременчуцької міської ради. 
 

Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних 
ресурсів 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування за основу зазначене питання. 
 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури, 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні пункти: 

 
3. Внести зміни в пункт 4 рішення Кременчуцької міської ради  

від 26.05.2015 року «Про надання згоди на встановлення земельного сервітуту у 
м. Кременчуці» щодо передачі ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ 
ТОВАРИСТВУ «ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування 
земельної ділянки для будівництва та обслуговування розвантажувального 
КТП-18-А в районі жилого будинку № 2/33 по пров. Новому, а саме, замість 
слів «У шестимісячний термін» читати «В термін до 26.07.2016». 

4. Внести зміни в пункт 6 рішення Кременчуцької міської ради  
від 07.07.2015 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі фізичній особі-підприємцю 



Чураченко Світлані Анатоліївні в оренду земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування будівлі цеху по виробництву макаронних виробів по  
вул. Республіканській, 80-А, а саме, замість слів «У шестимісячний термін» 
читати «В термін до 26.07.2016». 

 
Голосували:  «за» - 37 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 

екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури, 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні пункти: 

 
5. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради  

від 28.07.2015 року «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» 
щодо поновлення договору оренди землі, укладеного між Кременчуцькою 
міською радою та ПУБЛІЧНИМ АКЦІОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ «ДЖЕЙ ТІ 
ІНТЕРНЕШНЛ УКРАЇНА» для гостьової автостоянки автомобілів в районі  
ІІ Занасипу, а саме: 

- абзац перший викласти в наступній редакції: «Поновити шляхом 
укладення договору з 11.07.2015 строком на п’ятнадцять років з дати державної 
реєстрації права оренди земельної ділянки за умови виконання пункту 2.1. 
цього рішення, договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації 
державних актів на право власності на земельну ділянку та на право постійного 
користування землею, договорів оренди землі 11.07.2012 за  
№ 531040004000278, укладений між Кременчуцькою міською радою та 
ПУБЛІЧНИМ АКЦІОНЕРНИМ ТОВАРИСТВОМ «ДЖЕЙ ТІ ІНТЕРНЕШНЛ 
УКРАЇНА», на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка 
загальною площею 5005 кв.м (кадастровий номер 5310436500:10:001:0143) для 
експлуатації та обслуговування гостьової стоянки автомобілів (код КВЦПЗ 
J 11.02) в районі ІІ Занасипу. 

Визнати зазначену земельну ділянку землями комунальної власності.»; 
- в підпункті 2.1.2 замість слів «внести відповідні зміни до 

зареєстрованого права оренди земельної ділянки» читати «зареєструвати право 
оренди земельної ділянки в установленому законом порядку»; 

- підпункт 2.1.3 викласти в наступній редакції: «В п’ятиденний строк 
після державної реєстрації права оренди земельної ділянки надати копію 
договору оренди землі з витягом з Державного реєстру речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права до Кременчуцької ОДПІ 
ГУ ДФС у Полтавській області та копію витягу до Кременчуцької міської ради 
Полтавської області.»; 

- в підпункті 2.1.4 виключити слова «змін до зареєстрованого»; 
- замість слів «У шестимісячний термін» читати «В термін до 26.07.2016». 



6. Внести зміни в пункт 1 рішення Кременчуцької міської ради  
від 28.10.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ІНВЕСТПРОМЦЕНТР» в оренду земельної ділянки 
для експлуатації та обслуговування прибудови адміністративних приміщень по 
вул. Гвардійській, 11, з урахуванням змін, внесених пунктом 2 рішення 
Кременчуцької міської ради від 27.01.2015 року «Про внесення змін до рішень 
Кременчуцької міської ради», а саме, замість слів «У шестимісячний термін» 
читати «В термін до 26.07.2016». 

Визнати таким, що втратив чинність, пункт 45 рішення Кременчуцької 
міської ради від 26 травня 2015 року «Про внесення змін до рішень 
Кременчуцької міської ради». 

 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської 
ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 37 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
48. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 23 грудня 2015 року «Про 
затвердження Міської програми сприяння залученню 
інвестицій та розвитку міжнародного співробітництва 
Кременчука на 2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Здойма М.В. –  начальник управління економіки  

виконавчого комітету 
Співдоповідач: Мельник А.В. –  директор КП  

«Кременчуцький центр  
      міжнародних зв’язків та  

економічного розвитку 
міста «Кременчук Інвест» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування за основу зазначене питання. 



Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Звернувся з проханням роздрукувати цю Програму, гідно її представити, 
можливо перевести на іноземні мови, щоб можна було роздавати послам і т.д. 
Повідомив, що голосувати з даного питання не буде. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Запропонував використати кошти не на оновлення сайту, а на його 
створення. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що програма «Кременчук Інвест» є акумулятором всіх 
інвестиційних проектів в місті, має деякі недоопрацювання. Запропонував 
включити до програми статтю витрат на видання її не тільки на українській 
мові, а й на англійській. 
 
Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою особисту позицію до зазначеного питання та 
запропонував повернутись до цього питання через півроку. 
 
Кавунник Д.В.  –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

 Зазначив, що це підприємство займається не тим, як воно називається. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Нагадав історію створення «Кременчук Інвест», наголосив на основній 
задачі цього підприємства – залучення інвестицій, а не зовнішньоекономічні 
зв’язки. Акцентував увагу на підготовці проектів по залученню інвестицій. 
Назвав створення індустріального парку примарою. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Запропонував заслухати у вересні інформацію про результати Програми.  
 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 10 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

 
49. СЛУХАЛИ:  Про створення комунального закладу культури і відпочинку  

«Парк Миру».  
 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Кондрашов В.О. –  начальник управління культури і туризму виконавчого  

комітету 
 
 Надав пояснення щодо загальної суми фінансування парку Миру, про 
доцільність створення такої організації – юридичної особи, яка буде нести 
відповідальність. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо необхідності оформлення парку Миру за кошти 
обласного і міського екологічного фондів. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Прокоментувала основні положення проекту рішення. Запропонувала 
зняти питання на доопрацювання. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Висловився про унікальність цього об’єкту – музею під відкритим небом. 
Зазначив на виховній меті цього закладу. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від «Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє бачення цього питання. Запропонував створення єдиного 
комунального підприємства по обслуговуванню парків у місті. Запропонував 
зняти це питання з розгляду. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Наголосив, що є об’єкти, за якими доглядав КП «Благоустрій 
Кременчука». Але там, де є своя специфіка, повинна бути своя дирекція. 
Зупинився на специфіці Парку Миру. Зазначив, що необхідно зберегти те, що 
було створено раніше. 
 
Федорченко Р.А. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Запропонував від фракції зняти це питання на доопрацювання і вивести 
цей парк як окремий підрозділ КП «Благоустрій Кременчука» на якийсь термін. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Зауважив на відсутності фінансових обґрунтувань до проекту рішення. 
 
Курченко-Гай В. П. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Надав свої пояснення щодо необхідності створення Парку Миру. 
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Цікавився, чому необхідно знову створювати комунальне підприємство, 
чому не приєднати парк Миру до парку Центрального та навіщо списувати 
кошти. 
 
Кавунник Д.В.  – депутат міської ради від фракції політичної партії  

 «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Підтримав пропозицію депутата Іваняна Г.М. щодо об’єднання парків та 
надав свої аргументи щодо необхідності створення парку Миру. Просив 
депутатів підтримати це рішення. 
 
 Міський голова запропонував прийняти проект рішення за основу. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 10 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(поіменне голосування) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Озвучила пропозицію фракції «УКРОП»: «У зв’язку з недостатнім 
обґрунтуванням, пропонуємо питання 34 порядку денного зняти з розгляду».  

 



Голосували:  «за» - 15 
«утрималось» - 7 
«проти» - 14 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
 Озвучила пропозицію депутата Федорченка Р.А.: «Зняти на 
доопрацювання та підготувати на наступну сесію для передачі парку Миру КП 
«Благоустрій Кременчука», як окремий підрозділ». 
 

Голосували:  «за» - 16 
«утрималось» - 10 
«проти» - 12 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція не приймається) 
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 12 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 
 Міський голова озвучив пропозицію, що надійшла від депутатів, що 
згідно ст. 45 п.3 Регламенту продовжити пленарний день сесії до 22.00 год. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 3 
«проти» - 6 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 

Роботу сесії продовжено. 
 

50. СЛУХАЛИ:  Про затвердження комплексної програми утримання та  
розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк 
Миру» на 2016-2020 року. 
  
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 10 
 

51. СЛУХАЛИ:  Про міський бюджет на 2016 рік. 
  

Доповідач: Неіленко Т.Г. –  заступник міського голови- 
начальник фінансового  
управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
 Озвучив технічну правку до проекту рішення, яка надійшла від 
фінансового управління: 

1. В додатку 3 Головному розпоряднику «15 Департамент праці, 
соціального захисту населення та питань АТО виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області» по КФК 010116 «Органи 
місцевого самоврядування» зменшити видатки на суму 28 570,00 грн., в т.ч.: 
загальний фонд – 28750,00 грн. (оплата праці – 23419,00 грн.). 

2. В додатку 3 Головному розпоряднику «90 Автозаводська районна 
адміністрація виконавчого комітету Кременчуцької міської ради» по КФК 
250404 «Інші видатки» зменшити видатки на суму 10 219,00 грн., в т.ч.: 
загальний фонд – 10219,00 грн. 

3. В додатку 3 Головному розпоряднику «91 Виконавчий комітет 
Автозаводської районної ради» по КФК 100203 «Благоустрій міст, сіл, селищ» 
збільшити видатки на суму 38 789,00 грн., в т.ч.: загальний фонд – 38 798,00 
грн. (оплата праці – 21 400,00 грн.). 
 

Відповідні зміни внести до пояснюючої записки до міського бюджету 
м.Кременчук на 2016 рік. 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(пропозиція приймається) 
 
Проценко З.В. – голова секретаріату 
 
 Зачитала пропозиції від депутатів фракції «УКРОП»:  
«1. Враховуючи вимоги ст. 23 Бюджетного кодексу України, п. 21 проекту 
рішення «Про міський бюджет на 2016 рік» пропонуємо виключити додаток 
№6 Переліку об’єктів, видатки на які у 2016 році будуть проводитись за 
рахунок коштів бюджету розвитку, як такі, що не відповідають ст.71 
Бюджетного кодексу України – зняти на доопрацювання». 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Пояснив своє бачення необхідності зняття на доопрацювання, надав 
обґрунтування озвученої пропозиції. 
 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 5 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 22 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням змін, як рішення 

міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 6 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
52. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Верховної Ради України та Кабінету 
Міністрів України щодо відшкодування витрат на пільгові 
перевезення окремих категорій громадян.  
 
Доповідач: Івашина Р.В. –  начальник відділу транспорту  

виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
 



 Відповідно до пропозиції постійної депутатської комісії з питань освіти, 
молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, 
пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства викласти пункт 
1 рішення в наступній редакції: 

«1. Прийняти звернення депутатів Кременчуцької міської ради 
Полтавської області до Верховної ради України та Кабінету Міністрів України 
щодо внесення відповідних змін в державний бюджет України про 
відшкодування витрат на пільгові перевезення окремих категорій громадян 
(додається)». 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 

як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
53. СЛУХАЛИ:  Про затвердження плану будівництва комунальних  

теплогенеруючих потужностей у мікрорайоні Раківка міста 
Кременчука.  
 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Плескун О.В. – голова депутатської комісії з  

питань бюджету, фінансів,  
соціально-економічного 
розвитку та     інвестиційної 
політики  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку до проекту рішення: 
 В додатку до рішення міської ради, в розділі 1 «Фінансування» замість 
номеру «… № 0074…» читати «… № 0075…» і далі за текстом. 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 

як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
 



54. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  
щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував прийняти проект за основу.  

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

 
 Міський голова зачитав повідомлення депутата Калашника О.В. про 
можливий конфлікт інтересів та неприйняття участі в голосуванні з даного 
питання. 
 Зачитав пропозиції: 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури, 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступні пункти: 
3. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок ну умовах оренди: 
3.1. Товариству з обмеженою відповідальністю «ЕЛЕКТРОМОНТАЖ-410» 
орієнтовною площею 0,2256 га для експлуатації та обслуговування нежитлових 
будівель та споруд – будівлі бетонно-розчинного цеху по проїзду Галузевому, 
… 
3.2. Фізичній особі-підприємцю Калініній Аллі Володимирівні орієнтовною 
площею 0,0021 га для експлуатації та обслуговування частини магазину для 
реалізації продовольчих товарів по вул. Петровського, 27-Б, … 
 

Управління земельних ресурсів та постійна депутатська комісія з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобудування та архітектури, 
пропонують включити додатково до проекту рішення наступний підпункт: 
2. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок з наступним наданням згоди на встановлення земельного 
сервітуту: 
2.3. Публічному Акціонерному Товариству «Полтаваобленерго» орієнтовною 
площею 0,0232 га для будівництва кабельних ліній 0,4 кВ від ЗТП-683 до 
комунального закладу «Центр первинної медико-санітарної допомоги №3» у 
кварталі 278, буд. № 13-Б … 

 



Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням доповнень, як 

рішення міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
 

Депутат Терещенко Д.Ю. запросив членів постійної депутатської комісії з 
питань освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, 
розгляду питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та 
дитинства зібратись на нараду.  
 
55. СЛУХАЛИ:  Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  

м.Кременчуці. 
  
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 14 

 
56. СЛУХАЛИ:  Про надання земельних ділянок в постійне користування в  

м.Кременчуці. 
  
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 



Голосували:  «за» - 37 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
57. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Кабінету Міністрів України.  
 
Доповідач: Гордєєва В.Я. –  депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 40 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
58. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на поділ (об’єднання) земельних ділянок в  

м.Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
 Міський голова озвучив заяви депутатів Шляхової О.О. та Таценюка В.Д. 
про те, що у них виникає конфлікт інтересів та вони не будуть брати участі у 
голосуванні. 
 
Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала роз’яснення щодо надання та поділу земельних ділянок. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Зачитала витяги статті зі ЗМІ щодо облаштування скверу по 
вул.Манагарова (р-н ринку «Крюків’янка»). Запропонувала зняти проект на 
доопрацювання. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 



 Звернув увагу на ст. 8 Закону України «Про статус депутатів місцевих 
рад» та надав роз’яснення щодо виділення земельної ділянки по вул. Д.Бєдного 
у 2007 році. 
 
Терещенко Д. Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Нагадав події 2008 року, виступив на підтримку товариства. 
Запропонував зняти проект на доопрацювання. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
  

Підтримав рішення та висловився про недопустимість будівництва 
фонтану.  
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
  
Надав пояснення щодо проекту.  
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє особисте бачення цього питання. 
 
 Міський голова поставив проект рішення на голосування за основу. 
  

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М.: зняти 
питання на доопрацювання. 
 

Голосували:  «за» - 12 
«утрималось» - 8 
«проти» - 10 
«не голосувало» - 11 

(пропозиція не приймається)  
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
 



Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 7 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
59. СЛУХАЛИ:  Про відмову у затвердженні звіту про експертну грошову  

оцінку земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення у м. Кременчуці.  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 36 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
60. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 29 травня 2012 року «Про розгляд 
протесту прокурора м. Кременчука від 23.01.2012 року     
№94-908вих12 на рішення Кременчуцької міської ради від 
27.12.2011 року «Про внесення змін до рішення міської ради 
від 24 листопада 2009 року «Про затвердження технічної 
документації з нормативної грошової оцінки земель м. 
Кременчука Полтавської області».  
 
Доповідач: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції  

       «Рідне місто» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання  на голосування за основу. 
 

Голосували:  «за» - 41 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
 Зачитав пропозицію фракції «Опозиційний блок»: 



«… Внести зміни до п.1. рішення, зокрема, встановити у період з 01.01.2016 
нормативно-грошова оцінка земель діє в розмірі 50% від затвердженої 
нормативної грошової оцінки, і відповідно пункт 1 рішення викласти в 
наступній редакції…- коефіцієнт не 0,6, а 0,5». 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Прокоментувала своє бачення зазначеного питання. 
 
Іванян Г.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Надав аргументи зниження коефіцієнту з 0,6 до 0,5. Наголосив на 
проведенні правильних розрахунків. Закликав розуміти всіх. 
 
Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 
 Нагадав депутатам про складання протоколу про корупцію. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «ПОРУЧ» 
 
 Зауважив на резонансності даного питання, позиції Асоціації 
роботодавців Кременчука, закликав підтримати рішення. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив, що не можна вважати місто відірваним від держави; зауважив, 
що є компроміс у цьому питанні, потрібно рухатись в рамках нього. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свої зауваження щодо конфлікту інтересів (потенціальний і 
реальний конфлікт), зазначив, що коефіцієнт 0,6 – це і є той компроміс у 
вирішенні вищезазначених питань. 
 
Порицький М.М. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив на оптимізації, економії бюджетних коштів, закликав 
прислухатись до тих пропозицій, які надають фракції щодо економії та 
оптимізації бюджетних коштів. 
 
Терещенко Д. Ю. –  депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Нагадав про оцінку землі Київським інститутом та ситуацію з 
підприємцями щодо виплати штрафних санкцій за неоплату податку за оренду 



землі у 2010-2011 рр.; закликав не забувати про армію підприємців та знайти 
загальне рішення для всіх. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції «УКРОП» 
 
 Описала своє власне бачення ситуації та її подальший розвиток в 
майбутньому. 
 
Прокоп О.Е. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Зазначив на несправедливому навантаженні дрібного бізнесу. Надав 
статистичні дані про закриття багатьох ПП через непосильну плату за оренду 
землі. 
 
Безверха І.О. –  начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала інформацію щодо грошової оцінки землі в м. Києві: за 1 кв.м на 
2015 р. – 207 грн. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив і поставив голосування пропозицію фракції «Опозиційний блок» 
про застосування коефіцієнту 0,5. 
 

Голосували:  «за» - 14 
«утрималось» - 8 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 12 

(пропозиція не приймається)  
(поіменне голосування) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

 
Депутати фракції «Опозиційний блок» та «УКРОП» вийшли із зали. 
 
Міський голова оголосив пропозицію продовжити роботу сесії на годину. 
 

Голосували:  «за» - 20 



«утрималось» - 0 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 8 

(рішення прийнято процедурно) 
 

Роботу сесії продовжено. 
 
61. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  

Полтавської області від 24 листопада 2009 року «Про 
затвердження технічної документації з нормативної грошової 
оцінки земель м. Кременчука Полтавської області».  
 
Доповідач: Безверха І.О. –  начальник управління земельних  

ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував проголосувати питання за основу. 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
62. СЛУХАЛИ:  Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від  

земельної ділянки, на території міста Кременчука.  
 
Доповідач: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, 
побуту та регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
  



Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

  
Оголосив пропозицію фракції «Опозиційний блок»: 
«Пропонується для об’єктів житлової нерухомості, що перебувають у 

власності фізичних та юридичних осіб, ставку податку змінити у сторону 
зменшення до 0,1 % розміру мінімальної заробітної плати та відповідно абзац 2 
пункту 1.1. рішення викласти у наступній редакції: «Для об’єктів житлової 
нерухомості, що перебувають у власності фізичних та юридичних осіб, ставка 
податку становить 0,1% розміру мінімальної заробітної плати, встановленої 
законом на 01 січня звітного податкового року.». 
 
Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку підприємництва, торгівлі,  

побуту та регуляторної політики 
 
 Надала роз’яснення щодо розміру ставки податку. 
  
Ульянов Р.А. –  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок  

Петра Порошенка «Солідарність» 
 
 Повідомив, що голосувати з даного питання не буде, так як є конфлікт 
інтересів. 
 

Голосували:  «за» - 2 
«утрималось» - 4 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 17 

(пропозиція не приймається)  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
 «Враховуючи, що згідно зі ст. 266.7.2. Податкового кодексу України 
«Податкове/податкові повідомлення-рішення про сплату суми/сум податку, 
обчисленого згідно з підпунктом 266.7.1 пункту 266.7 цієї статті, та відповідні 
платіжні реквізити, зокрема, органів місцевого самоврядування за місцем 
знаходження кожного з об’єктів житлової та/або нежитлової нерухомості, 
надсилаються (вручаються платнику податку контролюючим органом за місцем 
його податкової адреси (місцем реєстрації) до 1 липня року, що настає за 
базовим податковим (звітним) періодом (роком), тобто сплата податку на 
нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки, фактично здійснюється 
щорічно за звітний базовий податковий період, пропоную пункт 3 цього 
проекту рішення викласти у такій редакції: 



«3. Рішення міської ради від 07.07.2015 «Про внесення змін до рішення міської 
ради від 30.01.2015 «Про внесення змін до рішення міської ради від 05.07.2011 
«Про встановлення податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки, 
на території міста Кременчука» вважати таким, що втратило чинність». 

 
Жорняк Л.Г. роз’яснила технічну правку. 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення 

міської ради (додається). 
 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(Головко В.Д. голосувала рукою) 
 
63. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Президента України щодо ситуації, 
яка склалася в місті відповідно роботи промислових 
підприємств машинобудування. 
 
Доповідач: Плескун О.В. –  голова депутатської комісії з  

питань бюджету, фінансів, 
соціально-економічного 
розвитку та інвестиційної  
політики  

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(поіменне голосування) 
 

Депутат Плескун О.В. просив зарахувати його голос «за». 
 
64. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015  

«Про внесення змін до рішення міської ради від 05.07.2011 
«Про затвердження Положення про механізм справляння та 
порядок сплати єдиного податку у місті Кременчуці».  
 
Доповідач: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку  



підприємництва, торгівлі, 
побуту та регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
65. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 

«Про встановлення ставки акцизного податку в частині 
реалізації суб’єктами господарювання роздрібної торгівлі 
підакцизних товарів у м. Кременчуці».  
 
Доповідач: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, 
побуту та регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
66. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2015 

«Про затвердження «Положення про механізм справляння та 
порядку сплати транспортного податку в м. Кременчуці».  

 
Доповідач: Жорняк Л.Г. –  начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, 
побуту та регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 
67. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради  

Полтавської області до Президента України П.О. Порошенка, 
Голови Верховної Ради України В.Б. Гройсмана, Прем’єр-
Міністра України А.П. Яценюка, Міністра освіти і науки 
України С.М. Квіта.  
 
Доповідач: Москалик Г.Ф. –  начальник управління освіти  

виконавчого комітету 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
68. СЛУХАЛИ:  Про заслуховування звіту голови штабу з координації робіт з  

прибирання снігу підприємствами та організаціями міста в 
зимовий період 2015-2016 років в умовах сильних снігопадів, 
снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для 
попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 
07.01.2016 року по 02.02.2016 року.  
 
Доповідач: Федорченко Р.А. –  голова фракції політичної  

партії «Опозиційний блок» 
 
 Інформація Москалика І.В. про роботу комунальних підприємств у місті, 
нові види робіт. Зупинився на базових документах, якими керуються керуючі 
компанії у сезонному прибиранні вулиць, інформував про норми кількості 
техніки. 
 
Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Запропонував розглянути це питання на наступній сесії. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував опублікувати цей звіт в газеті «Вісник Кременчука», надати 
пропозиції на наступну сесію, провести роботу з підприємствами щодо 
покращення подальшої роботи. 
 



Прокоп О.Е. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 

 
 Підтримав пропозиції депутата Плескуна О.В., зазначивши, що процес не 
закінчився. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив на необхідній кількості техніки, зупинився на тарифах керуючих 
компаній та підході до такої ситуації в інших містах. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Запропонував прийняти рішення щодо інформації, а кінцевий звіт – по 
закінченні зимового сезону. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування за основу зазначений проект  

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Озвучив технічну правку: в назві рішення –  
«Про заслуховування інформації щодо координації робіт з прибирання 

снігу підприємствами та організаціями міста в зимовий період 2015-2016 років 
в умовах сильних снігопадів, снігових заметів, ожеледі і налипання снігу для 
попередження або ліквідації надзвичайної ситуації в період з 12.01.2016 р. по 
22.01.2016р.» і в п. 1: «Заслухавши інформацію начальника управління 
житлово-комунального господарства щодо координації робіт з прибирання 
снігу (і далі по тексту). 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
 Міський голова озвучив доручення начальнику УЖКГ: 
«Доручити управлінню житлово-комунального господарства на наступну сесію, 
яка відбудеться 23 лютого 20165 року, підготувати інформацію про результати 
роботи в період з 07.01.2016 по дату сесії, пов’язану з прибиранням снігу 
підприємствами та організаціями міста в зимовий період (на умовах як по 
тексту є), і подати пропозиції по удосконаленню роботи ЖКГ, координації 
роботи з підприємствами та, відповідно, передбачити певні розрахунки щодо 
залучення додаткових технічних чи фінансових ресурсів для вирішення цього 
питання.» 
 
69. Різне.  
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Савченко О.В. – громадський активіст 
  
 Висловив своє бачення вирішення проблем з прибирання снігу, існування 
пам’ятників та перейменування вулиць, про державну мову в сесійній залі. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, яка 
відбудеться 23 лютого 2016 року. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 


